
Fra:                                              Mikkel Bengtsson 
Sendt:                                        fredag 18. juni 2021 10:48 
Til:                                               Postmottak Alver 
Emne:                                        VS: SV: SV: Fwd: Ny avskytingsplan - 2021 - 2023 
  
Journal 21/26499 
  

Fra: TORE EIDSHEIM <toeids@online.no>  
Sendt: onsdag 16. juni 2021 12:08 
Til: Mikkel Bengtsson <mikkel.bengtsson@alver.kommune.no> 
Emne: Fwd: SV: SV: Fwd: Ny avskytingsplan - 2021 - 2023 
  
Hei 
  
Her er heile styret i LVH sin vurdering. 
  

  
-------- Opprinnelig melding -------- 

Emne: SV: SV: Fwd: Ny avskytingsplan - 2021 - 2023 
Dato: 15.06.2021 08:43 

Fra: "Brynjulf Alver \(Gunnar Aase AS\)" <brynjulf@gunnaraase.no> 
Til: "'Rolf Reigstad'" <rolf@reigstadbygg.no>, "'Vidar'" <vidarseim61@gmail.com>, "'TORE 

EIDSHEIM'" <toeids@online.no> 
Kopi til: "'Terje Boekevoll'" <teboeke@online.no> 
  
Hei. 
For meg ser det mest rimelig ut med 
30-35-35 
Brynjulf 
  

Fra: Rolf Reigstad [mailto:rolf@reigstadbygg.no]  
Sendt: 12. juni 2021 22:13 
Til: Vidar <vidarseim61@gmail.com>; TORE EIDSHEIM <toeids@online.no> 
Kopi: Terje Boekevoll <teboeke@online.no>; Brynjulf Alver <brynjulf@gunnaraase.no> 
Emne: Re: SV: Fwd: Ny avskytingsplan - 2021 - 2023 
  
Eg og er einig at felling på 30 % hanndyr er eit meir riktig. 
(30-35-35) 
Mvh.Rolf  

Skaff deg Outlook for Android 
  

 
From: TORE EIDSHEIM <toeids@online.no> 
Sent: Saturday, June 12, 2021 6:21:09 PM 
To: Vidar <vidarseim61@gmail.com> 
Cc: Terje Boekevoll <teboeke@online.no>; Brynjulf Alver <brynjulf@gunnaraase.no>; Rolf Reigstad 
<rolf@reigstadbygg.no> 
Subject: Re: SV: Fwd: Ny avskytingsplan - 2021 - 2023  
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Hei 
  
Eg meiner og at å kun skyta 20% hanndyr er feil. Vil foreslå 30% hanndyr. Kva meiner 

resten av styret? 
  
mvh 
Tore 
  

  
Den 11.06.2021 11:32, skrev Vidar: 

Hei, 

Ikkje heilt lett å forstå kva som meinast... 

Sett/skutt gjer ein indikasjon -ja. Men om vi hadde gått meir der ca alle hanndyra står hos 

oss her ute ville det sett heilt annleis ut, -men i det terrenget er det nesten umulig å ta seg 

fram Dessuten helt hanndyra seg meir skjult -spesiellt på bøjakt morogn og kveld. 

  

Eg ville sagt 30-35-35......men det passar vel ikkje i tankegangen til mr.Bengtsson?? 

  

-eller som Terje skriv; 25-40-35 

  

vidar 

  

Fra: Terje Boekevoll 

Sendt: torsdag 10. juni 2021 kl. 15:47 

Til: TORE EIDSHEIM 

Kopi: Vidar Seim; Brynjulf Alver; Rolf Reigstad 

Emne: Re: Fwd: Ny avskytingsplan - 2021 - 2023 

  

Hei, 
  
  
forstår eg det rett att  kommunen vil ha eit likt eller større uttak av kalv enn hodyr? Det er 

etter mi meining ikkje heilt rett.  
Tenker att me må ha eit litt større uttak av hodyr enn kalv. 
I forhald til å få ned besetningen er det vel rett å ha eit mindre uttak av hanndyr enn 

hodyr. men i forhald til skogbruk gjer vel hanndyra mest skade? 
Men for å imøtekomme kommunen foreslår eg eventuelt 20:45:35 eller 25:40:35.  
Berre eit forslag. 
  
Terje B 
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Den 10.06.2021 15:12, skrev TORE EIDSHEIM: 

  
  

  
-------- Opprinnelig melding -------- 
Emne: Ny avskytingsplan - 2021 - 2023 
Dato: 10.06.2021 14:13 

Fra: Mikkel Bengtsson <mikkel.bengtsson@alver.kommune.no> 
Til: "toeids@online.no" <toeids@online.no> 

  

Se vedlegg 
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